
PROTOKÓŁ nr 72 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 06.06.2022 roku o godz. 1800. 

 

 

 
Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przegłosowany- jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. (DR) e-mail p. Grzegorza C. z dn. 28.05.2022r. w spr. remontu ul. Poniatowskiego nr 4-6. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja przesyła pismo do ZDMK o ocenę techniczną położenia nakładki asfaltowej na nawierzchni betonowej oraz 

szacunkową wycenę. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.2. (DR) e-mail p. Małgorzaty M. z dn. 25.05.2022r. w spr. budowy ulicy Mateusza Birkuta oraz przebudowy ul. 

Pruskiej. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic, Z. Gawłowski, S. Stroński. 

Komisja przesyła pismo do: 

1. ZIM oraz Wodociągi Miasta Krakowa –czy uwzględniona jest budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Pruskiej oraz 

Birkuta przy pracach projektowych ul. Kocmyrzowskiej od ul. Bukszpanowej do granic Miasta Krakowa. 

2. ZDMK –o informację, czy przewidują modernizację ul. Pruskiej oraz ul. Birkuta. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad. 3.3 (DR) pismo p. Katarzyny P. z dn. 19.05.2022r. (nr229) w spr. drogi asfaltowej na ul. Przemysława II.  

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik, Z. Gawłowski 

Pismo zostało już przesłane z sekretariatu jako interwencja. 

Komisja postanowiła wysłać wnioskodawczyni informację o interwencji w trybie pilnym. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.4. (DR) pismo ZDMK DW.5300.17.24.2022 z dn.19.05.2022r. (nr 230) w spr. dobudowy oświetlenia na ul. 

Przebindowskiego. 

Głos zabrali K. Frankiewicz,  A. Dziedzic, S. Adamczyk, J. Wójcik,  

Komisja postanowiła: 

1. W mc. sierpniu powstanie uchwała kierunkowa do Prezydenta, gdzie zostanie  wskazana dobudowa oświetlenia. 

2. Pismo trafia do teczki ,,Oświetlenie” 

3. Informacja trafi do radnego z danego rejonu. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.5. (DR) AU-02-3.6730.2.423.2021.ASU z dn. 23.05.2022r. (nr 236) w spr. podtrzymania lub zmiany zapisów 

stanowiska zawartego w Uchwale Nr 156/127/2021 z dn. 28.09.2021 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik, S. Adamczyk, S. Stroński 

1. Komisja zwraca się z prośbą o prolongatę terminu opinii do dnia 12 lipca 

2. Komisja zwraca się z prośbą o wizytę przedstawiciela wnioskodawcy na Komisji Budownictwa w dn. 20 czerwca 

2022r. celem dokładnego wyjaśnienia planowanej zabudowy. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

ad.3.6. (DR) AU-02-3.6730.2.424.2021.ASU z dn. 23.05.2022r. (nr 237) w spr. podtrzymania lub zmiany zapisów 

stanowiska zawartego w Uchwale Nr 157/127/2021 z dn. 28.09.2021 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik, S. Adamczyk, S. Stroński 

1. Komisja zwraca się z prośbą o prolongatę terminu opinii do dnia 12 lipca 

2. Komisja zwraca się z prośbą o wizytę przedstawiciela wnioskodawcy na Komisji Budownictwa w dn. 20 czerwca 

2022r. celem dokładnego wyjaśnienia planowanej zabudowy. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 



 

ad.3.7. (DW) KEGW. z dn. 30.05.2022r. (nr245) w spr. odwodnienia ul. Kulinowskiej. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.8. (DW) e-mail p. K. Frankiewicz. z dn. 21.05.2022r. w spr. uszkodzeń na ul. Soczyny. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

ad.3.9. (DW) e-mail KEGW . z dn. 24.05.2022r. w spr. propozycji korekty trasy przez dz. nr 436/28. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, J. Wójcik 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

-J. Wójcik  zabrał głos w spr. uchwały dot. doświetlenia wiaty przystankowej przy ul. Wittiga. 

-Z. Gawłowski zabrał głos w spr. obowiązku złożenia deklaracji dot. ogrzewania budynków do dn. 30 czerwca 2022. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII ustalono na 

dzień  20.06.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.10 

 

 

 

 

Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 
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Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 



 

 

 

 

 

 

                                                                                             


